
 

 

Bestyrelsesmøde i Roskilde civile Hundeførerforening 

 

 

1. Rettelse til referatet fra sidste møde. Angående DM Nordisk. De runderingsarealer der er lånt, er på Selsø 

Lindholm Gods og ikke Lindenborg Gods. 

 

2. Valg af dirigent. 

Stig. 

 

3. Meddelelser fra Foreningen. 

Ingen. 

 

4. Meddelelser fra Kredsen 

Ingen. 

 

5. Meddelelser fra udvalg 

Trænerudvalget: Hyggeaften for trænere og udvalg er flyttet til 1. december.  

Klubhusudvalget:  

Ansøgningen om isolering af huset er godkendt. 268.000,- er modtaget fra kommunen til isolering. 

Projektet skal være startet inden 1 år. Håndværker er kontaktet og forventer at gå i gang i efteråret. 

Det har kostet 136.000 at få repareret huset efter skaden. Forsikringen har betalt det hele. 

Der er mange væltede pæle rundt omkring, men PH har ikke penge til det. Vi kan prøve at få lavet overslag 

og derpå søge kommunen til næste år. Vi skal prøve at få noget af det hegn vi har liggende sat op så 

hunde ikke kan løbe indover det væltede hegn. 

Der er ønske om at etablere en dyrefoldslåge ned mod søen. Udfordringen er at få folk til at gøre det da det 

kræver stærke folk. Vi skal have fat i yngre kræfter før vi kan komme videre. 

Deltagere: Anne Galberg Larsen, Bent Hjartdal Jensen, Anne Christensen, Lene Larsen og 
Michael Rohde Jensen, Bodil Theilade, Steen Frølund, Charlotte Chabert, Stig 
Jensen 

 

Fraværende: Ingen. 

Sted: Klubhuset, Darupvej 62 

Dato og tid: 19. september 2023. Kl. 18:00 

Emne: Ordinært bestyrelsesmøde 

Referent: Anne Christensen 

Agenda punkter: 1. Rettelse til referat af sidste møde 

2. Valg af dirigent. 

3. Meddelelser fra Foreningen. 

4. Meddelelser fra Kredsen 

5. Meddelelser fra udvalg 

6. Rengøring af klubhus 

7. Kredsrådsmøde Næstved 

8. Evt. 

9. Næste møde 

 



 

 

PH bør betale halvdelen af udgifterne til græsslåning. 

 

Aktivitetsudvalg: Juleafslutning.  

Konkurrenceudvalg:  B-C dag d. 1. 10. Her er der styr på hjælpere og dommere.  

Klubmesterskab d. 11-12.11.  

Der kommer ikke nye konkurrenceregler til næste år. Udvalget kunne ikke nå det, så det bliver næste år. 

Nordisk DM. Planlægning er i fuld gang og alt går efter planen. 

Næsedag er afholdt. Super hyggelig dag. 

Til næste år er der meldt både rally til foråret og B-C konkurrence til efteråret ind. 

6. A og E konkurrencer stiger til 175,- B konkurrencer stiger til 150,- C konkurrencer til 125,- 

Rally stiger 125,- + 50,- for åben. Nosework 250,- 

Priserne er pr. 1.1.2024. 

 

7. Kredsmøde Næstved 

Der henstilles til at klubberne opdrager konkurrencedeltagerne da der har været episoder hvor dommere 

og figuranter overfuses. 

Vi diskuterede hvorvidt C deltagere må afsluttes inden feks. A deltagerne er færdige. Vi skal foreslå det til 

kredsen. 

 

8. Evt. 

Intet. 

 

9. Næste møde 

Generalforsamling 2024 

 


